



Cornelia Andersson  
*Mötessekreterare*

PROTOKOLL  
13.00-16.00  
2019-12-02  
Styrelsen

## Styrelsemöte 6

### Närvarande presidium

Linnea Karlsson	Kårordförande	<i>Mötesordförande</i>
Cornelia Andersson	Vice kårordförande med utbildningsansvar	<i>Mötessekreterare</i>
Marina Hansson	Vice kårordförande med studiesocialt ansvar	Till och med §11

### Närvarande ledamöter

Kristina Cekanovic  
Nils Rood  
Felicia Åstrand

### Ständiga adjungeringar

#### Adjungeringar

Elisabeth Jensen Haverling  
*(under §11)*

#### Ej närvarande

§ Ärende	Beslut/kommentar
1. Mötets öppnande	Ordförande Linnea Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 13.16.
2. Fastställande av röstlängden	Enligt stadga § 3.4.6 är styrelsen beslutsmässig vid 1 presidial och 3 styrelseledamöters närvaro. Beslut nås via enkel majoritet.

 ordf  
 sek  
 jus

## 3. Val av justerare &amp; justeringstid

Styrelsens sekreterare registrerade närvaro- och yttranderätt.

**Styrelsen var beslutsmässig.**

Nils Rood kandiderade till justerare.

**Styrelsen beslutade**

att välja Nils till mötets justerare.

att efter en veckas tid från tillfället protokoll gått ut, finna protokollet färdigjusterat. Justerat protokoll signeras då i sin senaste form.

## 4. Mötets behöriga utlysande

Kallelse och handlingar ska finnas tillgängliga tre arbetsdagar innan mötet äger rum.

Handlingar skickades ut 2019-11-27, med ett tillägg 2019-12-02.

**Styrelsen beslutade**

att finna mötet behörigt utlyst.

## 5. Fastställande av föredragningslistan

Linnea yrkade på att lägga till ny punkt 9. Studentkortet och justera numreringen därefter.

**Styrelsen beslutade**

att fastställa föredragningslistan med ändringsförslag.

## 6. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

## 7. Föregående mötesprotokoll

**Styrelsen beslutade***Bilaga:*

*1a) Styrelsemöte 4 protokoll SIGNERAT*

att lägga protokoll för styrelsemöte 4 till handlingarna.

## 8. Information

- a) Presidiet
- i) Ordförande
- ii) VKOU
- iii) VKOS
- b) Styrelsen
- c) Ekonomi

- a) Information från presidiet
  - i) Information från ordförande  
Se rapport.
  - ii) Information från VKOU  
Se rapport.

 ordf    
  sek    
  jus

- d) Arbetsgrupper
- e) Övrigt

*Bilagor:*

- 2a) Rapport ordförande
- 2b) Rapport VKOS
- 2c) Rapport VKOU
- 2d) Ekonomiskt PM

- iii) Information från VKOS  
Se rapport.

- b) Information från styrelsen  
Månderunda.
- c) Ekonomi  
Se Ekonomiskt PM.  
Årsredovisningen för verksamhetsåret 18/19 är klar! Hurra!
- d) Arbetsgrupper  
HTX: Möte 29/11. Tre nya personer från sexmästeriet var med. Arbetsgruppen ska på studentafton 2/12 för att kolla läget. Arbetet går bra, och ligger i fas.  
Revidering av miljöpolicy: Linnea har sammankallat och försöker hitta mötestid.  
Aktiva vård: Jultack är inbokat.  
UKÄ-granskning: Workshop kl. 10-12, 9/12.
- e) Övrigt  
Nils har varit på skyddsround för journalistutbildningen. Studenterna fick komma med input. Flytten till Helsingborg diskuterades. Studenterna verkade positiva också. Lokalen de har nu fungerar inte så bra.

## 9. Studentkortet

Marina föredrar.

Studentkortet har begärts i konkurs. TRF:s verkställande sekreterare administration (VSA) jobbar med det, och håller oss uppdaterade. Studentkortets ägare har skrivit svar på flera frågor. Erik Svenningsson (VSA) verkar lugn. Studentkortet kommer att finnas under vårterminen i alla fall, så det behövs ingen snabb lösning.




## 10. Diskussion om valnämndens arbete

Nils föredrar.

*Bilaga:*

- 3a) PM Diskussion om valnämndens arbete

Det är bra att ställa frågan om hjärtefrågor! Bra att få underlag för att veta vad kandidaterna vill göra. Frågorna som valnämnden kommit på var bättre



  
 ordf                  sek                  jus

än rubrikerna i VPn, men de kan jobbas vidare med.

Kan också vara bra att ha med vad för åsikter kandidaterna vill driva.

Ambulerande exp och mejlutskick kan vara en del i att informera om kårvalet.

Vi behöver göra en slags marknadsföringsplan.

Ta upp det i studierektorsnätverket. Ge en lathund om FUM och kårvalet till lärarna.

Intervjuer med ledamöter som sitter i FUM det här året.

Frågan om vad de som röstar studerar är bra att ha med.

#### - Ordningsfråga

#### Styrelsen beslutade

att adjungera in Elisabeth Jensen Haverling med närvaro- och yttranderätt på §11.

#### 11. Diskussion om samarbete med sponsorer

HTS har inte jobbat med Lärarnas riksförbund (LR) tidigare. Vi konkurrerar en del om studenternas engagemang, och det är viktigt att det endast är kåren som har ansvar för utbildningen. Det är också viktigt att det fortfarande är vårt event.

*Bilaga:*

*4a) PM Lärarnas riksförbund*

En viktig fråga att ta upp är om LR ska sponsra bara sina medlemmar eller alla studenter som går på sittningen.

Det hade varit bra om det fanns riktlinjer på kåren om hur vi ska hantera sponsorer. Det hade varit bra om det skapades en arbetsgrupp som utreder frågan.

Vad vill LR ha ut av det? Det finns kanske en risk att de "tar över". Vi borde i så fall skriva ett slags avtal – likt vi gjorde med Framtidsmässan.

Det positiva med om LR sponsrar är att det kommer vara attraktivt för våra medlemmar att gå

  
ordf
   
sek
   
jus

på en billig sittning, men det är viktigt att vi diskuterar med LR vad de vill få ut av det.

Vi kan kolla upp hur andra kårer gör.

Det hade varit positivt om LR kontaktade presidiet eller styrelsen innan.

Linnea yrkade på att tillsätta en arbetsgrupp som utreder frågan om sponsring.

Kristina yrkade på att Linnea bokar ett möte med LR och ordförande för U-rådet för att diskutera vilka villkor som gäller för sittningen.

Nils yrkade på att styrelsen ställer sig försiktigt positiva till att LR sponsrar en del av sittningen om sådana villkor som diskuterats gäller.

Kristina yrkade på att Linnea kontaktar andra kårer för att se hur de gör med sponsring.

#### **Styrelsen beslutade**

**att bifalla Linneas yrkande.**

**att bifalla Kristinas yrkande.**

**att bifalla Nils yrkande.**

**att bifalla Kristinas andra yrkande.**

#### **Ordningsfråga**

Marina lämnade mötet och justerades ut ur röstlängden.

#### **12. Återkoppling workshop om genomlysning av utbildningsutbud**

Cornelia och Linnea gjorde en genomlysning – och hittade bl.a. ett humanistiskt basår. De diskuterade också var det finns överlappning i kursutbudet.

De utgick en del ifrån forskningsnämndens förslag inför professorsprogrammet och delade upp ämnena utifrån ett antal kategorier.

#### **13. Arbetsgrupp: HTS arbete mot diskriminering, trakasserier och kränkande särbehandling.**

Kristina yrkade på att bordlägga ärendet.

#### **Styrelsen beslutade**

*hh*  
ordf

*CA*  
sek

*NR*  
jus

